

海外交換生簡介會

Orientation Session for Exchange Students 2/9/2010

書院輔導長王香生教授(前排左三)、院務主任李雷寶玲女士(前排右三)、助理院務主任李珮珊女士(前排中)及高級書院發展主任周鍾寶華女士(前排最右)與全體海外交換生合照。



Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (front row, third from left), Mrs Christina Li, College Secretary (front row, third from right), Ms Sandy Lee, Assistant College Secretary (front row, centre) and Mrs Jackie Chow, Senior College Development Officer (front row, far right), posed a group photo with all the exchange students.



簡介會後，交換生於聯合書院思源文娛中心享用午餐。

After the briefing, exchange students enjoyed a welcoming lunch at the Si Yuan Amenities Centre.

聯合書院新生開學典禮

United College Initiation Ceremony for Freshmen 10/9/2010



所有出席典禮的嘉賓及學生在邵逸夫堂合照留念。

A group photo of all freshmen, guests and College members at the Sir Run Run Shaw Hall.



院長馮國培教授在典禮上致歡迎辭。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, delivered a welcome address.



書院輔導長王香生教授歡迎新生加入聯合書院的大家庭，並期望同學能在個人品德及學業方面均有所成就。

Professor Stephen H S Wong, the College Dean of Students, welcomed the freshmen for joining United College and encouraged them to explore their potentials and strengths in moral and academic pursuits.



學生會署理會長葉藻樺同學鼓勵同學積極投入書院生活。

Mr Joe Ip, Acting President of the College Student Union, encouraged students to actively participate in extra-curricular activities.

書院新生輔導營籌委茶聚

Tea Reception for College Orientation Camp Organisers 13/9/2010



院長馮國培教授於席間感謝本年度新生輔導營籌委及輔導員的努力，使本屆輔導營的新生參與人數創近年新高，達四百六十五人。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, thanked the College Orientation Camp Organising Committee Members and Counselors for holding a successful event of 465 freshmen and with record-breaking participation rate.